



Welcome to the upgraded version of the Green Apple digital newspaper reading platform.

In the upgraded digital newspaper reading platform we have made advancements to strengthen the database functions and improve the user's experience, to make the interface more user friendly and content retrieval more convenient. Shen Bao 2.0 uses our upgraded reading platform that adds advertising retrieval, page magnifier and article block display.

## 升级版青苹果数字报纸阅读平台

升级版数字报纸阅读平台进一步强化数字报的阅读功能和体验效果,使界面更友好,检索更方便。申报 2.0 版使用了升级版的阅读平台,增加了广告检索、版面放大镜和文章块显示等功能。

## Shen Bao Version 2.0 features 申报 2.0 版的功能

1) Page browse, full text search, article search, advertising search functions

版面浏览、全文检索、文章检索、广告检索功能



## 2) Page browse and search functions

### 版面浏览检索功能



## 3) Title guide, page guide functions

### 标题导读、版面导读功能



#### 4) Image magnifier function

#### 版面图放大镜功能



#### 5) Relating the text and the image

When browsing a document it's possible to click on the link to simultaneously see the article text on the page.

At the same time you're browsing a page you can click on an article to view the text.

#### 文章与版面关联

浏览文本时可通过点击图标同时查看这篇文章所在的版面

浏览版面的同时可通过点击版面文章标题查看这篇文章的文本



- 6) Advertising search function  
Allows you to search advertisers and advertisement content.

广告检索功能

可以对广告主、广告内容检索



- 7) Dual window results display  
Text, pictures and page layout are interconnected. Search results appear highlighted in text, and at the same time, in the page window the article is delineated in color.

双平台检索功能

文本、图片和版面实现相互关联，检索内容在文本进行反显，同时版面区用色块圈定。

